



日期：2014年3月27日
地點：中環大會堂美心皇宮

主禮嘉賓 Officiating Guests

- | | |
|-------------------------|--|
| 行政長官夫人梁唐青儀女士 | Mrs. Regina Leung, Wife of the Chief Executive of the Hong Kong SAR |
| 中華全國婦女聯合會副主席、書記處書記孟曉駟女士 | Mdm. Meng Xiaosi, Vice-President and member of the Secretariat of the All-China Women's Federation |
| 中聯辦副主任殷曉靜女士 | Mdm. Yin Xiaojing, Deputy Minister of the Liaison Office of the Central People's Government in the Hong Kong SAR |
| 外交部駐港特派員公署副特派員姜瑜女士 | Mdm. Jiang Yu, Deputy Commissioner of the Ministry of Foreign Affairs of the People's Republic of China in the Hong Kong SAR |
| 民政事務局副局長許曉暉女士 | Ms. Florence Hui, Under Secretary for Home Affairs |
| 勞工及福利局常任秘書長譚贛蘭女士 | Ms. Annie Tam, Permanent Secretary for Labour & Welfare |



(左起) 孟曉駟、林貝聿嘉及梁唐青儀欣賞「六藝管弦」演出。
(from left) Mdm. Meng Xiaosi, Dr. Peggy Lam & Mrs. Regina Leung at the HKFW Six Arts Orchestra Kick-off Ceremony.



(左起) 何超瓊、譚贛蘭、殷曉靜、林貝聿嘉、梁唐青儀、孟曉駟、姜瑜、許曉暉及蔡關穎琴主持「香港婦協六藝管弦啟動禮」。
(from left) Ms. Pansy Ho, Ms. Annie Tam, Mdm. Yin Xiaojing, Dr. Peggy Lam, Mrs. Regina Leung, Mdm. Meng Xiaosi, Mdm. Jiang Yu, Ms. Florence Hui & Mrs. Janice Choi officiated at the HKFW Six Arts Orchestra Kick-off Ceremony.



(左起) 張美珠、盧高靜芝及宋璋
(from left) Ms. Doris Cheung, Ms. Sophia Kao and Mdm. Song Wei.



主席林貝聿嘉與孫明揚伉儷及王守業夫人合照
Dr. Peggy Lam with Mr. & Mrs. Michael Suen and Mrs. Christine Wong.



(左起) 石信之伉儷、費明儀、邊陳之娟及黃懿倫
(from left) Mr. & Mrs. Henry Shek, Ms. Barbara Fei, Dr. Delia Pei and Dr. Eleanor Wong